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1  ΑΠΟ ΤΟΝ Β. ΚΟΝΤΟΖΑΜΑΝΗ Διαβεβαιώσεις προς
τους γιατρούς

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-10-2019

Επιφάνεια: 71.26 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΟ TON Β. ΚΟΝΤΟΖΑΜΑΝΗ

Διαβεβαιώσεις 
προς τους γιατρούς
Τη διαβεβαίωση όχι η προκήρυξη 
ίων 208 θέσεων επιμελητών για τη 
σχελέχωση των τμημάτων επειγό
ντων περιστατικών των νοσοκομεί
ων της 1ης και της 2ης Υγειονομικής 
Περιφέρειας δεν έχει ακυρωθεί 
έδωσε χθες ο υφυπουργός Υγείας 
Βασίλης Κοντοζαμάνης στους εκ
προσώπους ίων νοσοκομειακών 
γιατρών που πραγματοποίησαν συ
γκέντρωση διαμαρτυρίας έξω από 
το υπουργείο Υγείας. Σύμφωνα με 
τον υφυπουργό, προέκυψαν πα
ρατυπίες κατά τον έλεγχο νομιμό
τητας της διαδικασίας κρίσεων των 
υποψηφίων και για τον λόγο αυτά 
αναπέμφθηκαν τα πρακτικά στο 
συμβούλιο που έκανε την κρίση, 
προκειμένου να διορθωθούν. Οπως 
αναφέρειαι σε σχετική ανακοίνωση 
του υπουργείου Υγείας, «πρόθεση 
και δέσμευση της πολιτικής ηγεσί
ας του υπουργείου είναι να τηρηθεί 
η νομιμότητα, εντός των καθορι
σμένων από τον νόμο προθεσμιών, 
προκειμένου να ολοκληρωθεί η 
διαδικασία των διορισμών».
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1  Απειλή λουκέτου σε ιαματικές πηγές
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 7 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-10-2019

Επιφάνεια: 494.74 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Απειλή λουκέτου σε ιαματικές πηγές

Σύμφωνα με τον γ.γ. του Συνδέσμου Δήμων Ιαματικών Πηγών Ελλάδος, 
οι αρμόδιοι για τα λουτρά Πόζαρ έχουν καταθέσει φάκελο, αλλά είναι ελλιπής.

Της ΙΩΑΝΝΑΣ ΦΩΤΙΑΔΗ

Ως κεραυνός εν αιθρία διαδόθηκε η 
είδηση ότι τα λουτρά Πόζαρ κιν
δυνεύουν με λουκέτο. Είχε προ
ηγουμένως γνωστοποιηθεί ότι τα 
τέσσερα λουτρά στην Ικαρία, που 
λειτουργούν από τον δήμο, έχουν 
ήδη «σφραγιστεί». Σύμφωνα με 
την ανακοίνωση της δημοτικής 
επιχείρησης και του δημάρχου 
Αλμωπίας, Χρήστου Μπάτση, το 
υπουργείο Τουρισμού στις 20 Σε
πτεμβρίου είχε δώσει εντολή σε 
αρμόδια όργανα αλλά και στην 
αστυνομία για σφράγιση όλων 
των εγκαταστάσεων σήμερα, 11 
Οκτωβρίου, στις 11 το πρωί. Η 
δρομολογούμενη διακοπή λει
τουργίας αποδιδόταν στη μη κα
τοχύρωση του ειδικού σήματος 
λειτουργίας του EOT, το οποίο 
διαθέτουν όλες οι επιχειρήσεις 
που δραστηριοποιούνται στον 
τουριστικό κλάδο. Μετά τον σάλο 
που προκλήθηκε, τελικά ανεστά- 
λη προσωρινά το σφράγισμα των

Λόγω καθυστέρησης 
στην κατάθεση φακέλου 
για την έκδοση 
του ειδικού σήματος 
του EOT.
λουτροεγκαταστάσεων Πόζαρ. 
Ωστόσο, παραμένει αναπάντητο 
το ερώτημα, πώς έφτασε μια τόσο 
κερδοφόρος για την τοπική κοι
νωνία επιχείρηση να στερείται 
το ειδικό σήμα του EOT.

Σύμφωνα με τον Πανελλήνιο 
Σύλλογο Ιαματικών Πηγών και 
Λουτροπόλεων Ελλάδας, πολλές 
λουτροπόλεις αντιμετωπίζουν το 
ίδιο πρόβλημα, το οποίο αποδί
δεται σε καθυστέρηση και του 
υπουργείου αλλά και των εκάστο-

τε δήμων, που άργησαν να κατα
θέσουν τους φακέλους με τα δι- 
καιολογητικά.

«Είχαμε ενημερώσει ήδη από 
το 2016 τους δήμους, στους οποί
ους ανήκουν οι λουτροπόλεις, για 
τις σχεδιαζόμενες νομοθετικές 
αλλαγές, που αποσκοπούσαν στη 
στήριξη του κλάδου», υπενθυμί
ζει από την πλευρά του ο κ. Μάρ
κος Δανάς, γενικός γραμματέας 
του Συνδέσμου Δήμων Ιαματι
κών Πηγών Ελλάδος. Πράγματι,

τον Φεβρουάριο του 2018 ψηφί
στηκε η σχετική νομοθεσία. «Οι 
δήμοι όφειλαν να συγκεντρώσουν 
μία σειρά πιστοποιητικών, όπως 
μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώ
σεων, τακτοποίηση αυθαιρέτων 
κ.ά., και να τα καταθέσουν στο 
υπουργείο, ώστε να προχωρήσει 
η διαδικασία αναγνώρισης και εν 
συνεχεία να κατοχυρώσουν το 
σήμα». Σύμφωνα με τον ίδιο, το 
κόστος για τον φάκελο κυμαίνε
ται στις 15.000 ευρώ, ενώ ο χρό

νος αναμονής από το υπουργείο 
δεν ξεπερνά τους τέσσερις μήνες. 
«Ωστόσο, οι δημοτικές αρχές πολ
λών λουτροπόλεων δεν αξιολόγη
σαν τη σημασία της κατοχύρωσης 
του σήματος και αμέλησαν συστη
ματικά τη συγκέντρωση των εγ
γράφων ή κατέθεσαν πλημμελώς 
τις αιτήσεις τους». Στο μεταξύ, 
μεσολάβησαν και οι αυτοδιοικη- 
τικές εκλογές, η αλλαγή διοική
σεων όπως και ένα κενό διάστη
μα, κατά το οποίο οι δημοτικές 
επιχειρήσεις ήταν ακέφαλες. Βέ
βαια, υπάρχουν λουτροκαταστή
ματα που διοικούνται από ιδιώ
τες ή δημοτικές επιχειρήσεις, τα 
οποία μερίμνησαν εγκαίρως, όπως 
το Λουτράκι και η Αιδηψός. «Εξ 
όσων γνωρίζω η μεν Ικαρία -τα 
δημοτικά λουτρά- δεν κατέθεσε 
ποτέ φάκελο, ενώ τα λουτρά Πό
ζαρ τον έχουν καταθέσει ελλιπή», 
προσθέτει ο κ. Δανάς. «Η απου
σία σήματος λειτουργεί πλήρως 
αποτρεπτικά τόσο στους ξένους 
επισκέπτες όσο και σε δυνητικούς 
επενδυτές», υπογραμμίζει ο ίδιος. 
Η αλλαγή του θεσμικού πλαισίου 
είχε διττό στόχο, την αναβάθμιση 
των υπηρεσιών και τη διασφάλιση 
της υγιεινής και της ασφάλειας. 

| «Για να γίνουν βήματα στον 
| τουρισμό υγείας χρειάζεται να 
1 εφαρμοστεί η ευρωπαϊκή οδηγία 

24/2011 για τη διασυνοριακή πε
ρίθαλψη και να δημιουργηθεί ένα 
δίκτυο Εθνικών Σημείων Επαφής 
μεταξύ των εθνικών συστημάτων 
υγείας των χωρών - μελών», επι
σημαίνει ο κ. Δανάς, «ο ΕΟΠΥΥ 
οφείλει να δημιουργήσει ηλεκτρο
νικό μητρώο, το οποίο βάσει του 
νόμου 4582/2018 μπορεί να υλο
ποιηθεί». Το 2019 είναι μια κρίσι
μη χρονιά για την εξέλιξη του του
ρισμού υγείας, που περιλαμβάνει 
και τον ιαματικό τουρισμό. «Δια
θέτουμε πλέον το θεσμικό πλαί
σιο, πρέπει όμως να το θέσουμε 
σε εφαρμογή».
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1  Εκτίθεται «παίζοντας» με τον ανθρώπινο πόνο
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-10-2019

Επιφάνεια: 115.51 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Εκτίθεται «παίζοντας» 
με τον ανθρώπινο πόνο
»Σε βαρύ ατόπημα, όχι anrtos ανα- 
παραγωγήε fake news, αλλά και μι- 
κροπολιτικήε εκμετάλλευσηε ίου 
ανθρώπινου πόνου, υπέπεσε ο 
Άδ. Γεωργιάδηβ που αναπαρή- 
γαγε μέσω Twitter μια ψεύτικη 
«είδηση» ενόε lifestyle μπλογκ, 
με τίτλο «Ο Κυριάκοε σώζει τη ζωή 
του μικρού Παναγιώτη Ραφαήλ. Στο 
Μαξίμου ο πατέρα3 του».

Πρόκειται για τον 18 μηνών Παναγιώτη - 
Ραφαήλ Γλωσσιώτη, μια που πάσχει από 
σπάνια εκφυλιστική νόσο, τη νωτιαίο μυϊκή 
ατροφία τύπου I που προσβάλλει όλο το μυ
ϊκό σύστημα, με προσδόκιμο επιβίωσηε τα 
δύο χρόνια. Η οικογένειά του προσπαθεί να 
τον μεταφέρει otis ΗΠΑ για να υποβληθεί σε

μία καινοτόμα γονιδιακή θεραπεία, 
ωστόσο το αίτημά τηε για κάλυψη 

όλων των εξόδων για τη θεραπεία 
στη Βοστώνη έχει απορριφθεί δύο 
φορέε από το συμβούλιο του ΕΟ- 
ΠΥΥ.

«Δεν έχει εγκρίνει τίποτα ο Μη- 
τσοτάκηε. Δεν έχει επικοινωνήσει 

καν μαζί μαε» ανακοίνωσε η οικογένεια 
του μικρού.

Έτσι, στη συνήθη σπουδή του να... κολακέ
ψει (για να μην το πούμε πιο ωμά) τον Κ. Μη- 
ισοτάκη, οΆδ. Γεωργιάδη3(που τελικά απέ
συρε την ανάρτηση) κατάφερε να τον εκθέσει, 
αφού δεν έχει αναλάβει καμία δράση για να 
βοηθηθεί το παιδί.

Ν.ΛΙΟΝ.
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1  «Παγώνουν» οριστικά οι προσλήψεις στα Επείγοντα
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,20 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-10-2019

Επιφάνεια: 496.17 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΥΓΕΙΑ

«Παγώνουν» 
οι προσλήψεις 
στα Επείγοντα
>ί> Προσχηματική η απόφαση ίου υφ. 
Υγείας, καταγγέλλει η ΟΕΝΓΕ.

ΣΕΛ. 20
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1  «Παγώνουν» οριστικά οι προσλήψεις στα Επείγοντα
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 1,20 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-10-2019

ΣΥΓΚΕΝΤΡΩΣΗ ΔΙΑΜΑΡΤΥΡΙΑΣ ΕΞΩ ΑΠΟ ΤΟ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ

«Παγώνουν» οριστικά οι προσλήψεις στα Επείγοντα

'4ΐ

\&Λ
ΠΕΤΡΑ ΚΙΚΕίSM1N

.ίΓκτοίΤ

ΡΕΠΟΡΤΑΖ: ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 
ΑΝΤΩΝΟΓΙΑΝΝΑΚΗΣ

2§> Εμμένει ο υφυπουργός Υγείας 
Βασίλης Κοντοζαμάνης στην από
φασή ίου να προχωρήσει σε ανα
πομπή όλων ίων κρίσεων που αφο
ρούν γιατρούς του ΕΣΥ για τα Τμή
ματα Επειγόντων Περιστατικών 
(ΤΕΠ) των νοσοκομείων της 1ης και 
2ης Υγειονομικής Περιφέρειας, ε
πικαλούμενος «παρατυπίες» στη 
διαδικασία που ακολούθησαν τα 
Συμβούλια Επιλογής.

Για προσχηματική απόφαση κά
νουν λόγο τα μέλη της Εκτελεστικής 
Γραμματείας της Ομοσπονδίας Ε
νώσεων Νοσοκομειακών Γιατρών 
Ελλάδας, Αφροδίτη Ρέντζου, Πανα
γιώτης Παπανικολάου και Κώστας 
Λειβαδάς, καθώς και επτά γιατροί 
από τους 208 που ο διορισμός τους 
ανεστάλη, μετά τη χθεσινή συνά
ντηση που πραγματοποίησαν στο 
υπουργείο Υγείας με τον υφυπουρ
γό Β Κοντοζαμάνη.

Η συνάντηση πραγματοποιήθη
κε στο πλαίσιο τετράωρης στάσης 
εργασίας της Ομοσπονδίας και συ
γκέντρωσης διαμαρτυρίας στο υ
πουργείο με βασικό αίτημα την ά
μεση πρόσληψη των 208 συναδέλ
φων τους για τη στελέχωση των 
ΤΕΠ.

Σύμφωνα με τα μέλη της αντι-

Λόγους νομιμότητας 
επικαλείται ουφ. 

Υγείας Β. Κοντοζαμάνης

Για προσχηματική 
απόφαση κάνει λόγο 

η ΟΕΝΓΕ

προσωπείας, ο υφυπουργός δεν δε
σμεύτηκε για το πότε θα ολοκληρω
θούν οι διορισμοί, εμμένοντας στην 
αρχική του θέση για αναπομπή των 
πρακτικών στο Συμβούλιο που έκα
νε την κρίση και στην τήρηση της 
νομιμότητας, όπως χαρακτηριστι
κά ανέφερε.

Τα μέλη της Ομοσπονδίας κατα
λογίζουν στο υπουργείο ότι παίζει 
καθυστερήσεις για τους διορισμούς 
γιατρών επιμελητών Α και Β στα 
ΤΕΠ που, όπως τονίζουν, θα έπρε
πε να είχαν γίνει χθες, καθώς, όπως 
υπογραμμίζουν, στα συγκεκριμένα 
τμήματα δίνεται καθημερινά η 
πρώτη μάχη για την αντιμετώπιση 
της αρρώστιας και την υπεράσπιση 
της ανθρώπινης ζωής.

Τα ΤΕΠ, σημειώνουν, θα έπρεπε 
να στελεχωθούν άμεσα, γιατί οι α
νάγκες δεν μπορούν να περιμένουν, 
ενόψει μάλιστα και του χειμώνα 
που θα επιβαρυνθεί ιδιαίτερα η ε

φημερία των νοσοκομείων του Λε
κανοπεδίου, αλλά και των νησιών.

Οι συγκεκριμένες θέσεις, τονί
ζουν, έχουν προκηρυχθεί εδώ και 
18 μήνες, ενώ η διαδικασία των κρί
σεων και τα τελικά αποτελέσματα έ
χουν βγει από 1η Ιουλίου και αντί 
να διοριστούν άμεσα, τώρα στην 
ουσία μιλάμε για ακύρωση των διο
ρισμών με την αναπομπή των κρί
σεων με αποκλειστική ευθύνη του 
υπουργείου Υγείας και χωρίς να πα
ρουσιάζει συγκεκριμένα στοιχεία

για τους λόγους της απόφασής του.
Όπως χαρακτηριστικά αναφέρει 

ο κ. Κ. Λειβαδάς, πρόκειται για μια 
κίνηση από το υπουργείο πρωτο
φανή, καθώς 208 κρίσεις γιατρών 
με συλλογική ευθύνη αναπέμπο- 
νται, με πρόσχημα αόριστες καταγ
γελίες για παρατυπίες και χωρίς να 
δίνονται εξηγήσεις για το ποιες ή 
πόσες κρίσεις αφορούν.

Είναι κρίμα, αναφέρει χαρακτη
ριστικά, γιατροί που περίμεναν πώς 
και πώς τον διορισμό τους, μετά α

πό δεκαοχτώ μήνες, να βρίσκονται 
μπροστά σε κωλυσιεργία, χωρίς 
προφανή αιτία από το υπουργείο Υ
γείας.

Το μήνυμα που στέλνει η πολιτι
κή ηγεσία του υπουργείου Υγείας 
προς τους γιατρούς που θέλουν να 
δουλέψουν στην Ελλάδα, είναι να 
πάρουν των ομματιών τους και να 
φύγουν ή να ιδιωτεύσουν, σημειώ
νει ο κ. Λειβαδάς τονίζοντας ότι αυ
τή θα είναι η μεγαλύτερη απώλεια 
για το ΕΣΥ.
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1  Διαφωνίες για τις αυστηρότερες διατάξεις του
αντικαπνιστικού νόμου

Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 20 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-10-2019

Επιφάνεια: 385.87 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΑΠΟ ΑΣΤΥΝΟΜΙΚΟΥΣ ΚΑΙ ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑΡΧΕΣ

Διαφωνίες για τις αυστηρότερες διατάξεις του αντικαπνιστικου νόμου
Έντονες διαφωνίες καταγράφηκαν κατά 

την ακρόαση των φορέων για τις διατάξεις 
του νομοσχεδίου Υγείας για την καταπολέ
μηση του καπνίσματος. Ο εκπρόσωπος των 
αστυνομικών εξέφρασε τη διαφωνία του με 
την εμπλοκή της Αστυνομίας στην εφαρμο
γή του αντικαπνιστικου νόμου και τόνισε ό
τι δεν είναι «ηθική» η πρόβλεψη για κατανο
μή μέρους των προστίμων στους αστυνομι
κούς ως «δέλεαρ». Οι εκπρόσωποι των κατα
στηματαρχών και των πρακτορείων του 0- 
ΠΑΠ εξέφρασαν επιφυλάξεις για τις αυστη
ρές διατάξεις προειδοποιώντας ότι ευνοούν 
την παρανομία και, κατά συνέπεια, τον αθέ
μιτο ανταγωνισμό.

Ο πρόεδρος της ΠΟΑΣΥ Γρηγόρης Γερακα- 
ράκος σημείωσε ότι καλούνται οι αστυνομικοί 
«να βγάλουν τα κάστανα» εκεί όπου άλλες υ
πηρεσίες του Δημοσίου απέτυχαν, φαινόμενο 
που δεν εξαντλείται στον αντικαπνιστικό νό
μο. Ο Γρ. Γερακαράκος παρατήρησε ότι με τις 
προβλέψεις του νομοσχεδίου οι αστυνομικοί 
«με τρόπο απόλυτο κι εξουσιαστικό αντιπα- 
ρατίθενται με τους πολίτες». Ο Γρ. Γερακαρά
κος σχολίασε ότι η αξιοποίηση των προστί
μων υπέρ τρίτων δεν είναι νόμιμη ούτε κι η
θική καλώντας την κυβέρνηση να αφήσει τις 
«πονηριές» και να ενισχύσει το εισόδημα των 
αστυνομικών με άμεσο τρόπο και με βάση ό-

Ούχε νόμιμη ούτε ηθική 
η κατανομή μέρους 

των προστίμων στους 
αστυνομικούς ως «δέλεαρ», 
επισήμανε ο πρόεδρος της 
ΠΟΑΣΥ Γρ. Γερακαράκος

σα υποσχέθηκε.
Ο Γιώργος Καββαθάς από τη ΓΣΕΒΕΕ εξέ

φρασε τη διαφωνία του με την επιβολή προ
στίμου στις επιχειρήσεις όπου συλλαμβάνο- 
νται πελάτες να καπνίζουν, αν αυτές έχουν 
τηρήσει τις κατά τον νόμο υποχρεώσεις τους. 
Ο Γ. Καββαθάς προειδοποίησε για αθέμιτο α
νταγωνισμό από επιχειρήσεις που παρανο
μούν, ενώ για αντίστοιχο κίνδυνο εύνοιας 
των επιχειρήσεων παράνομου τζόγου μίλη
σε κι ο Κυριάκος Τοπτσίδης από την ομο
σπονδία πρακτόρων ΟΠΑΠ. Ο εκπρόσωπος 
επιχειρήσεων προϊόντων ατμισμού Πανα
γιώτης Παναγιωτόπουλος διαφώνησε με την 
εξομοίωση ατμού και καπνού υποστηρίζο
ντας ότι το άτμισμα είναι μέθοδος απεξάρτη
σης από το κάπνισμα.

Ναι από ΠΙΣ στη μετατροπή 
του ΕΟΔΥσεΝΠΙΔ

Σε σχέση με τις διατάξεις για τον ΕΟΔΥ, ο γε
νικός γραμματέας του Πανελλήνιου Ιατρικού 
Συλλόγου Γιώργος Ελευθερίου συμφώνησε 
με τη μετατροπή του από Νομικό Πρόσωπο 
Δημοσίου Δικαίου σε Νομικό Πρόσωπο Ι
διωτικού Δικαίου. Ο Γιώργος Δελλής, εκ μέ
ρους των εργαζομένων του ΕΟΔΥ, ζήτησε τη 
διασφάλιση των θέσεων εργασίας στον Ορ

γανισμό.
Ο υπουργός Υγείας Βασίλης Κικίλιας υπο

στήριξε ότι δεν υπάρχει «δέλεαρ» στους α
στυνομικούς για την εφαρμογή του αντικα- 
πνιστικού νόμου, ενώ εμφανίστηκε ανοιχτός 
σε διορθώσεις. Τόνισε όμως ότι η κυβέρνηση 
έχει την πολιτική βούληση να εφαρμόσει τον 
αντικαπνιστικό νόμο. Ο Β. Κικίλιας προα
νήγγειλε καθιέρωση επιδόματος και κινή
τρων για τους διασώστες του ΕΚΑΒ.

ΚΩΣΤΑΣ ΠΑΠΑΓΙΑΝΝΗΣ
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1  Ναρκωτικά: νομιμοποίηση, η καλύτερη λύση
Πηγή: ΤΑ ΝΕΑ Σελ.: 40 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-10-2019

Επιφάνεια: 325.91 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 13695

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΝΩΜΗ

Ναρκωτικά: νομιμοποίηση, 
η καλύτερη λύση

Α
υξάνονται καθημερινά οι ενδείξεις ότι στη χώρα μας τα 
ναρκωτικά είναι ένα πολύ σοβαρό πρόβλημα. Αυτό μπορεί 
να οφείλεται στα ατομικά χαρακτηριστικά των ατόμων 
που καταλήγουν να κάνουν χρήση ναρκωτικών, στον παραλυτι

κό ευδαιμονισμό που έχει κυριαρχήσει σε μεγάλα τμήματα του 
ελληνικού πληθυσμού, στην έλλειψη φροντίδας από την πλευρά 
της οικογένειας και ίσως σε πολλούς άλλους παράγοντες. Αυτοί 
οι παράγοντες επενεργούν από την πλευρά της ζήτησης.

Ομως, ο κύριος παράγοντας βρίσκεται στην πλευρά της προ
σφοράς και είναι αυτός που βρίσκεται πίσω από κάθε οικονομιχή 
δραστηριότητα, δηλαδή το κέρδος. Τα κέρδη του παράνομου 
εμπορίου ναρκωτικών, σε κάθε τμήμα της αλυσίδας, πρέπει να 
είναι πολύ μεγάλα. Πρόσφατα συλληφθείς μικροέμπορος, δη
λαδή βαποράκι, ομολόγησε ότι βγάζει και χίλια ευρώ την ημέρα. 
Φανταστείτε τι μπορεί να βγάζουν οι μεγαλέμποροι.

Σε πρόσφατο άρθρο της στην «Καθημερινή» 
(2/9/2019) η κυρία Μαριέτια Γιαννάκου αναφέ
ρει ότι το 50% των συλλήψεων στις χώρες της 
Ευρώπης σχετίζεται με ναρκωτικά. Το νούμερο 
αστό μπορεί να έχει πολλές ερμηνείες, αλλά 
αποτελεί επιχείρημα υπέρ ας άποψης ότι το 
πρόβλημα είναι σοβαρότατο και ότι απαιτείται 
ενεργοποίηση και λήψη σοβαρών μέτρων.

Η εμπειρία μάς διδάσκει ότι όσα μέτρα έχουν 
ληφθεί, ακόμη και από χώρες με ισχυρούς 
διωκτικούς μηχανισμούς, δεν έχουν δώσει 

τα επιθυμητά αποτελέσματα. Αυτό οδηγεί στη σκέψη ότι η 
λύση αυτού του προβλήματος βρίσκεται στις ακραίες θέσεις. 
Μία ακραία θέση είναι αυτή που έχει υιοθετήσει ο πρόεδρος 
των Φιλιππινών Ντουτέρτε, δηλαδή θάνατος στους εμπόρους 
ναρκωτικών ακόμη και με εξωδικαστικές διαδικασίες. Η πολιτική 
αυτή υποστηρίζεται από πολλούς, είναι αποτελεσματική, αλλά 
δεν είναι αποδεκτή κυρίως ως προς το εξωδικαστικό μέρος.

Η άλλη ακραία λύση η οποία, πιστεύω, θα δώσει εκπληκτικά 
θετικά αποτελέσματα είναι η νομιμοποίηση των ναρκωτικών. 
Δεν εννοώ, βέβαια, να πωλούνται νομίμως στα περίπτερα και 
στα σουπερμάρκετ, αλλά να πωλούνται στα φαρμακεία με συ
νταγή γιατρού, ενώ ταυτόχρονα θα ενημερώνεται η οικογένεια 
του χρήστη, κυρίως στην περίπτωση ανηλίκων. Η διάδοση των 
ναρκωτικών οφείλεται σε μεγάλο βαθμό στα τεράστια κέρδη που 
αποκομίζει ο υπόκοσμος που ενεργοποιείται στον «κλάδο» αυτόν. 
Η νομιμοποίηση θα εξαφανίσει τα κέρδη και το λαθρεμπόριο δεν 
θα έχει λόγο ύπαρξης. Συνεπώς, η προώθηση των ναρκωτικών 
προς νεαρά άτομα θα σταματήσει.

Μ
ε άλλα λόγια, ο καλύτερος τρόπος καταπολέμησης των 
ναρκωτικών είναι η χρήση τους να μην απαιτεί είσοδο 
στον χώρο των εγκληματιών και η εμπορία τους να 
καταστεί ασύμφορος. Η νομιμοποίηση επιτυγχάνει ακριβώς αυτό.

Βέβαια, νομιμοποίηση και αγορά από τα φαρμακεία δεν ση
μαίνει και ελεύθερη χρήση κατά τη βούληση του χρήστη, δεν 
σημαίνει δηλαδή ότι ο χρήστης θα μπορεί να παίρνει τη δόση 
ελεύθερα σε δημόσιους χώρους. Η πρόταση που έχει γίνει από 
ανόητους πολιτικούς, ότι πρέπει να είναι ελεύθερη η παραγωγή 
χασίς για ατομική χρήση και η κατανάλωση σε δημόσιους ή σε 
ειδικούς προς τούτο χώρους, στερείται λογικής ή εμπειρικής 
βάσης. Η λογική της πρότασης για νομιμοποίηση, την οποία 
προτείνω, είναι να βγουν τα ναρκωτικά από την περιοχή του 
εγκλήματος και όχι να προβληθεί η χρήση τους.

Η νομιμοποίηση των ναρκωτικών απαιτεί λεπτομερή συζήτηση 
και επίλυση διαφόρων ζητημάτων που συνδέονται με αυτήν, αλλά 
η βασική θέση είναι απλή και ισχυρή. Οσο η παράνομη παραγωγή 
και διακίνηση ναρκωτικών φέρνουν κέρδη, τα ναρκωτικά θα 
προωθούνται. Τα κέρδη θα εξαφανιστούν με τη νομιμοποίηση. 
Αυτό που δεν κατάφεραν τόσα χρόνια οι καλύτερες αστυνομίες 
και τα ισχυρότερα κράτη του κόσμου μπορεί να το καταφέρει 
μια νομοθετική πρωτοβουλία.

ΤΟΥ
ΘΕΟΔΩΡΟΥ 
Π. ΛΙΑΝΟΥ

Ο θεόδωροε Π. Aiavos είναι ομότιμοε καθηγητήε Πολιτικήβ Οικονομίαε στο Οι
κονομικό Πανεπιστήμιο Αθηνών.
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1  Πρόσημα 600 € για κάπνισμα σε κλινική
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 17 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-10-2019

Επιφάνεια: 130.63 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Πρόσημα 
600 € για 
κάπνισμα 
σε κλινική

Η αυλαία άνοιξε 
χθεε στο Ηράκλειο

ΤΑ ΠΡΩΤΑ πρόστιμα 
για το κάπνισμα «έπε
σαν» χθες στο Πανε
πιστημιακό Νοσοκο
μείο Ηράκλειου (ΠΑ- 
ΓΝΗ), σε μια υπάλλη
λο καθαριότητας και 
μια διευθύντρια κλινι
κής. Μάλιστα, ο υπουρ
γός Υγείας Βασίλης Κι
λικίας έκανε και ανάρ
τηση στον λογαριασμό 
του στο twitter την εί
δηση που ανέβηκε στο 
διαδίκτυο.

Συγκεκριμένα, κλι
μάκιο στο οποίο συμμε
τείχαν επόπτης δημόσι
ας υγείας και υπάλλη
λος από τη Δημοτική 
Αστυνομία έκανε έλεγ
χο στους χώρους των 
κλινικών και το απο
τέλεσμα ήταν να γρά
ψει πρόστιμα που αγ
γίζουν τα 600 ευρώ. Τα 
πρόστιμα καλούνται να 
πληρώσουν μια υπάλ
ληλος στον τομέα της 
καθαριότητας και η δι
ευθύντρια της κλινι
κής, όπως προβλέπει ο 
νόμος, παρόλο που δεν 
κάπνιζε.

Οικαμπάνεε
0 προϊστάμενος της 
Δημοτικής Αστυνομίας 
Μαρίνος Παττακός δή
λωσε χθες: «Στην κα
θαρίστρια επιβλήθη
κε πρόστιμο ύψους 100 
ευρώ καθώς κάπνιζε 
εν ώρα εργασίας μέσα 
στην κλινική και στη 
διευθύντρια της κλι
νικής 500 ευρώ, όπως 
προβλέπεται από τον 
αντικαπνιστικό νόμο, 
ανεξάρτητα αν καπνί
ζει ή όχι. Ακολούθη
σαν έλεγχοι και σε άλ
λες κλινικές, αλλά δεν 
διαπιστώθηκαν άλλες 
παραβάσεις».

Φέτος, σύμφωνα με 
τα στοιχεία, βεβαιώ
θηκαν 12 παραβάσεις 
στον Δήμο Ηρακλείου 
και οι έλεγχοι συνεχί
ζονται σε υγειονομι
κά καταστήματα και άλ
λους χώρους.
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1  Οι Νιάρχοι και οι πρωτοβουλίες των 400 εκατ. για
την υγεία

Πηγή: DEAL NEWS Σελ.: 32-33 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-10-2019

Επιφάνεια: 722.72 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

■Jft νθρωποι οι οποίοι κατέχουν (ή και δημιουργούν) έναν πλούτο δισεκατομμυρίων 
^^ευρώ θεωρείται σημαντικό σε ζωτικό βαθμό όχι μόνο να διαθέτουν κοινωνική 
^^»ευαισθησία, αλλά και να την αποδεικνύουν εμπράκτως σε κάθε ευκαιρία, ειδικά σε 
μια χώρα που ο λαός της έχει δοκιμασθεί ακόμα και σε ακραίες, για πολλούς, συνθήκες 
στα 10 «πέτρινα χρόνια» της κρίσης.

Η οικογένεια Νιάρχου δεν «έκλει
σε τα μάτια» ποτέ στα προβλήματα 
της ελληνικής κοινωνίας, και από το 
1996, έτος ίδρυσης του «Ιδρύματος 
Σταύρος Νιάρχος» (Stavros Niarchos 
Foundation) οι πρωτοβουλίες της 
για την στήριξη των αδυνάμων και 
όσων πραγματικά έχουν ανάγκη εί

ναι διαρκείς, μη εξαιρουμένων ιδι
αίτερα νευραλγικών τομέων, όπως η 
υγεία. Τιμώντας την μνήμη του με

γάλου Έλληνα καραβοκύρη, 
Σταύρου Νιάρχου, ο 

οποίος έφυγε τότε, το 
1996, από την ζωή, 
αφήνοντας πίσω 
του μια τεράστια 
παρακαταθήκη σε 
όλα τα επίπεδα, τα 

παιδιά του, οι γι
οι του, ο Φίλλιπος 
και ο Σπύρος

τρεψαν να «ξεχασθεί» ούτε μέρα το 
όνομα του και σήμερα δικαιούνται 
τον τίτλο του ευεργέτη...

Το μέγεθος της προσφοράς των 
Νιάρχων και το κοινωνικό αποτύπω
μα αυτής της προσπάθειας, φαίνεται 
ξεκάθαρα από το συνολικό ύψος των 
δωρεών και των πρωτοβουλιών, γε
νικότερα, του ΙΣΝ. Από το ξεκίνημα 
της δράσης του, πριν από 23 χρόνια, 
υπολογίζεται ότι το ίδρυμα έχει πραγ
ματοποιήσει δωρεές άνω των 125 
εκατ. ευρώ στον συγκεκριμένο κλά
δο. Ο συνολικός προϋπολογισμός δε, 
της Πρωτοβουλίας για την Υγεία του 
«Ιδρύματος Σταύρος Νιάρχος» ξε
περνά τα 400 εκατ. ευρώ!

Αυτή, πραγματοποιείται σε συ
νεργασία με το αρμόδιο υπουργείο 
με σκοπό την ενίσχυση και την ποι
οτική αναβάθμιση του Δημόσιου Το
μέα Υγείας στην

Ελλά-
α ,

αλλά 
κ α ι 
γ ι α 
την 
δια
σφά
λιση 
υψη
λό ύ 
ε π ι - 
π έ -
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1  Οι Νιάρχοι και οι πρωτοβουλίες των 400 εκατ. για την υγεία
Πηγή: DEAL NEWS Σελ.: 32-33 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-10-2019

Η τεράστια παρακα
ταθήκη του Σταύρου 
Νιάρχου και το έργο

των γιων του, 
Φίλιππου και Σπύρου
δου υπηρεσιών ιατροφαρμακευτι
κής περίθαλψης για όλους τους πο
λίτες. Ενεργό ρόλο στην όλη δια
δικασία διατηρούν υπό την ιδιότη
τα των προέδρων (Co-Presidents) 
στο Διοικητικό Συμβούλιο του ΙΣΝ, 
οι Φίλλιπος και Σπύρος Νιάρχος, το 
ίδιο και ο ανεψιός του αειμνήστου 
Σταύρου Νιάρχου, Ανδρέας Δρα- 
κόπουλος.

Η δράση ενός «παγκόσμιου» 
κροίσου, επιχειρηματία, εφοπλιστή 
και συλλέκτη έργων τέχνης, ενός 
billionaire (με περιουσία που απο- 
τιμάται, σήμερα, στα 2,8 δισ.$, σύμ
φωνα με το Forbes και μέλους της 
«χρυσής λίστας» των πλουσιότε
ρων ανθρώπων του πλανήτη από 
το 2008), όπως ο Φίλλιπος Νιάρχος, 
επιβεβαιώνει την ευαισθητοποίη- 
ση των μεγάλων επιχειρηματιών και 
ομίλων, σε καιρούς δύσκολους, αν 
και η διαχρονικότητα είναι κάτι χα
ρακτηρίζει τις πράξεις του...

Το «Ίδρυμα Σταύρος Νιάρχος» 
αποτελεί έναν από τους μεγαλύτε
ρους ιδιωτικούς φιλανθρωπικούς 
οργανισμούς στον κόσμο και έχει 
κάνει 4.500 και πλέον δωρεές, αξίας 
κοντά στα 3 δισ.$ σε 124 κράτη!

ΟΛΟ ΤΟ ΠΛΑΝΟ
Από αυτά τα χρήματα, δαπάνες 

εκατοντάδων εκατομμυρίων προο
ρίζονται σε σταθερή βάση για την 
σειρά έργων στην κατασκευή νο
σοκομείων, για υποδομές, προμή
θεια εξοπλισμού κ.α., σε μια ευρεία 
γκάμα δράσεων και δωρεών του ΙΣΝ 
στο πλαίσιο της Πρωτοβουλίας του 
για την Υγεία.

Ο πήχης της κοινωνικής προ
σφοράς του ιδρύματος ανεβαίνει 
συνεχώς, με πιο πρόσφατο παρά
δειγμα την ένταξη στο πλάνο για 
την υγεία του σχεδιασμού, της κα
τασκευής και του εξοπλισμού του 
νέου Γενικού Νοσοκομείου Σπάρ
της ΙΣΝ, όσο και της προμήθειας 2 
νέων ελικοπτέρων για τις αεροδια- 
κομιδέςτου ΕΚΑΒ, αντί της αρχικής 
πρότασης που προέβλεπε την επι
σκευή των υφιστάμενων.

Στις επιμέρους δωρεές του συ- 
μπεριλαμβάνεται η ανέγερση 3 νο
σοκομείων: Του νέου Γενικού Νο
σοκομείου Κομοτηνής ΙΣΝ (με χρο
νικό ορίζοντα για την παράδοση του 
τον Ιούνιο του 2014), του Πανεπι
στημιακού Παιδιατρικού Νοσοκο
μείου Θεσσαλονίκης ΙΣΝ (Οκτώ
βριος 2024) και του Νέου Γενικού 
Νοσοκομείου Σπάρτης ΙΣΝ (Δεκέμ
βριος 2024).

Υπάρχει, ακόμα, πρόβλεψη, για 
την:

- Η Ενίσχυση Νοσηλευτικού Το
μέα (Προμήθεια Εξοπλισμού & Σχε- 
διασμός Εκπαιδευτικών Προγραμ
μάτων- Τρεις Εκπαιδευτικές Νοση
λευτικές Μονάδες στο Νοσοκομείο

Ευαγγελισμός & Τμήμα Νοσηλευτι
κής της Σχολής Επιστημών Υγείας 
του ΕΚΠΑ).

- Προμήθεια και Εγκατάσταση 
Εξοπλισμού στο Νοσοκομείο Ευαγ
γελισμός.

- Προμήθεια Εξοπλισμού για τις 
αεροδιακομιδές του ΕΚΑΒ.

- Προμήθεια και Εγκατάσταση 
Ειδικού Ιατρικού Εξοπλισμού ανά 
την Ελλάδα.

- Σχεδιασμός και Υλοποίηση 
Εκπαιδευτικών Προγραμμάτων.

ΕΚΑΒ ΚΑΙ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΣ
Στις δωρεές των 125 εκατ. ευ

ρώ του ΙΣΝ σε «βάθος» 23 ετών, 
από το 1996 και τον θάνατο του με
γάλου Έλληνα Σταύρου Νιάρχου, 
συνυπολογίζονται τα 14 εκατ. προς 
το ΕΚΑΒ για την προμήθεια 143 
υπερσύγχρονων ασθενοφόρων 
οχημάτων, 20 εκατ. για την προ
μήθεια και εγκατάσταση 10 γραμ
μικών επιταχυντών σε 7 δημόσια 
νοσοκομεία, η δωρεά για την ανα
μόρφωση όλων των Μονάδων 
Εντατικής Θεραπείας (ΜΕΘ) Παίδων 
στη χώρα και η δωρεά για την ανέ
γερση και τον πλήρη εξοπλισμό ξε
νώνων φιλοξενίας συγγενών ασθε
νών σε νοσοκομεία της χώρας.

Σημαντικό αντίκτυπο είχε η πρω
τοβουλία του ΙΣΝ, σε συνεργασία 
με τη ΜΚΟ «Αναγέννηση και Πρό
οδος», για τη δημιουργία των Κι
νητών Ιατρικών Μονάδων, για δω
ρεάν υπηρεσίες υγειονομικής φρο
ντίδας σε κατοίκους νησιών και απο
μακρυσμένων περιοχών σε όλη την 
Ελλάδα!

και οι πρωτοβουλίες 
εκατ. για την υγεία

ρα, οι άλλες δωρεές και η πλούσια κοινωνική δράση από το 1996
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1  Toυς καταδικάζουν σε θάνατο υπουργείο Υγείας και
ΕΟΠΥΥ

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 1-2 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-10-2019

Επιφάνεια: 624.89 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τον καταδίκασαν 
fiis eis θάνατον, 

υπουργείο Υγείας 
και ΕΟΠΥΥ. Μέρα 
με τι μέρα κονταίνει η 

ζωούλα ίου μικρού Ραφαήλ
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1  Toυς καταδικάζουν σε θάνατο υπουργείο Υγείας και ΕΟΠΥΥ
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 1-2 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-10-2019

Tous καταδικάζουν σε θάνατο 
υπουργείο Υγεία$ και ΕΟΠΥΥ

Παίζουν με ns 
ζωέ$ του Ραφαήλ 
και ms AAe£ias

Ο μικρός 
Ραφαήή έχει 
ακόμα 4 μήνες 
περιθώριο, 
προκειμένου 
να μεταβεί 
οτιςΗΠΑ, 
καθώς το εν 
ήόγω φάρμακο 
χορηγείται 
αυστηρά σε 
μωρά μέχρι 24 
μηνών...

% Η περίπτωση της 
ζ Αθεξίας, η οποία είχε 
I χτυπηθεί από σφαίρα. 

Ο ΕΟΠΥΥ απέρριψε 
επίσης αίτημα να πάει 
σε κέντρο
αποκατάστασης στο 
Αμβούργο και τη 

~ ατέθνει στη Λάρισα...

Όλο το πανελλήνιο 
αγωνία για την τύχη του 
μικρού Παναγιώτη- 
Ραφαήλ Γλωσσιώτη, η 
οικογένεια του οποίου 
προσπαθεί να μεταβεί στις 
ΗΠΑ, ώστε το 18 μηνών 
«αγγελούδι» να μπορέσει 
να υποβληθεί σε ειδική 
γονιδιακή θεραπεία.

Το ενέσιμο αυτό σκεύασμα -το 
οποίο λέγεται πως είναι πολλά υπο
σχόμενο για τη σπάνια νόσο του 
μικρού Παναγιώτπ-Ραφαήλ- χορηγεί
ται μόνο στις ΗΠΑ, καθώς δεν έχει 
πάρει ακόμα έγκριση από τους αρμό
διους ευρωπαϊκούς φορείς.

Δυστυχώς, όμως, ο μικρός Πανα- 
γιώτης-Ραφαήλ δεν έχει να αντιμετω

πίσει μόνο τη νόσο, αλλά και την 
ελληνική «μπανανία», η οποία θεωρεί 
δυσβάστακτο το κόστος για να καλύ
ψει τα έξοδα του μικρού, ώστε να 
θεραπευτεί. Το ανώτατο υγειονομικό 
συμβούλιο στην Ελλάδα απέρριψε για 
δεύτερη φορά το αίτημα της οικογέ
νειας για μετάβαση του παιδιού στη 
Βοστώνπ των ΗΠΑ, το κόστος της 
οποίας αγγίζει τα τρία εκατομμύρια 
ευρώ.

Ποιος αποφασίζει για τη 
ζωή του Παναγιώτπ- 
Ραφαήλ;

0 ΕΟΠΥΥ με απόφασή του σταμά
τησε ουσιαστικά τη θεραπεία του 
Παναγιώτπ-Ραφαήλ, αφού απέρριψε 
το αίτημα της οικογένειας για μετά
βαση στη Βοστώνπ. 0 ΕΟΠΥΥ, όμως, 
είναι ένα «εκτελεστικό όργανο», το 
οποίο υπάγεται αποκλειστικά στο

υπουργείο Υγείας (σ.σ.: αρχικά ήταν 
υπό την εποπτεία των υπουργείων 
Εργασίας & Κοινωνικών Ασφαλίσεων 
και Υγείας & Κοινωνικής Αλληλεγγύ
ης, αλλά στη συνέχεια, τέθηκε απο
κλειστικά υπό την εποπτεία του 
υπουργείου Υγείας). Θα μπορούσαν, 
λοιπόν, οι αρμόδιοι υπουργοί, Πολά- 
κης και Κικίλιας, 18 μήνες τώρα να 
παρέμβουν και να βοηθήσουν τον 
μικρό, αντί να τιμωρούν τους καπνι
στές! Υπενθυμίζουμε ότι στην Κύπρο, 
παιδί με την ίδια πάθηση, πλέον αναρ- 
ρώνει αφού με τη βοήθεια του Κυπρι
ακού κράτους που ανέλαβε όλο το 
κόστος, κατάφερε να πάει στη Βοστώ- 
νη. Στην Ελλαδάρα, όμως, οι αρμόδι
οι κάνουν τα πάντα για να ορθώσουν 
εμπόδια και να αφήσουν τα προβλή
ματα άλυτα. Και ας αφήσουν τον 
άλλον να πεθάνει -κυριολεκτικά.

Ντροπή και αίσχος κύριοι...
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1  Η ΔΟΥΛΕΙΑ ΤΟΝ ΑΦΗΣΕ ΧΩΡΙΣ ΠΟΔΙΑ Η
ΓΡΑΦΕΙΟΚΡΑΤΙΑ ΤΟΝ ΣΚΟΤΩΣΕ

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-10-2019

Επιφάνεια: 981.53 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η ΔΟΥΛΕΙΑ ΤΟΝ 
ΑΦΗΣΕ ΧΠΡΙΣ ΠΟΔΙΑ 
Η ΓΡΑΦΕΙΟΚΡΑΤΙΑ 
ΤΟΝ ΣΚΟΤΟΣΕ

Ικέτικ για μια 
αναπηρική σύνταξη 
ο δίχρονος Μιχάλης
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1  Η ΔΟΥΛΕΙΑ ΤΟΝ ΑΦΗΣΕ ΧΩΡΙΣ ΠΟΔΙΑ Η ΓΡΑΦΕΙΟΚΡΑΤΙΑ ΤΟΝ ΣΚΟΤΩΣΕ
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 1,9 Ημερομηνία

έκδοσης:
11-10-2019

Το μικρόφωνο του «Μακελειού» στο πεζοδρόμιο του ρεπορτάζ
Γραφειοκρατία και αγκυλώσεις ααο τον 

ΕΟΠΥΥ γιο τον Ηανώλπ Ταλαίπωρο

ϊώιιιψύι 
omSpm ΛμιΛ 
ίιίκιψή 
nmufymu 

αιφιό m
Ο κ. Μιχάλης μάς ανοίγει το ψυγείο 
του που είναι άδειο. Έχει μόνο 
Λεμόνι που πίνει αντί φαρμάκου για 
την πίεση. Χωρίς τρόφιμα, χωρίς 
φάρμακα, η πολιτεία εγκαταλείπει 
στο έλεος της γραφειοκρατίας έναν 
αξιοπρεπή άνθρωπο που έχασε και 
τα δυο του πόδια στη δουλειά...

Ρεπορτάζ ■ φωιογριιφικ:
Ninos Τ(ηαμτοίκα$
Ο κ, MgvcjjXns 
TaXaincjpos, έπειτα 
από ατύχημα πάνω στη
δουλειά του το 2005,
ήταν οδοκαθαριστή5
στον Δήμο Γαλατσίου,
έχασε και τα δυο του
πόδια.

Δεν το έβαλε όμως ποτέ κάτω.
Μόλις συνήλθε από τα απανωτά χει
ρουργεία, συνέχισε να εργάζεται ως 
φύλακας στην πύλη και κατόπιν στο 
Άλσος Βεΐκου στο Γαλάτσι, όπου 
πήγαινε καθημερινά πάνω στο αναπη
ρικό καροτσάκι.

Σ’ αυτήν τη δουλειά, όμως, δεν μπορούσε ν’ 
αντεπεξέλθει μονάχος κι έτσι κατέληξε άνερ
γος να προσπαθεί να ζήσει με 380 ευρώ επί
δομα αναπηρίας. Κάποιοι τον συμβούλεψαν να 
κάνει τα χαρτιά ίου για αναπηρική σύνταξη κι 
έτσι έκανε.'Ομως π σύνταξη δεν έχει έλθει ακό
μη, ενώ καθυστερούν αδικαιολόγητα και τα 
επιδόματά του, με αποτέλεσμα να κινδυνεύει 
να πεθάνει μόνος στο διαμέρισμά του στο 
Μενίδι από την πείνα, χωρίς καν να μπορεί να 
λάβει και τα φάρμακά του.

«Πίνω λεμόνι γιατί δεν έχω 
λεφτά για φάρμακα!»

Μέσα σε όλα τα προβλήματά του ο κ, 
Ταλαίπωρος έχει ν' αντιμετωπίσει 
και την απειλή της διακοπής του 
ηλεκτρικού ρεύματος, καθώς ο 
λογαριασμός έχει φτάσει πλέον 
πάνω από 800 ευρώ. Και με τι να 
τον πληρώσει, αφού δεν του 
δίνουν ακόμη τη σύνταξη που 

δικαιούται;

ΘΕΛΟΥΝ ΝΑ ΤΟΝ 
ΟΔΗΓΗΣΟΥΝ 

ΣΤΗΝ ΑΥΤΟΚΤΟΝΙΑ
Η αξιοπρέπειά του τον βασανίζει καθώς δεν 

μπορεί να πληρώσει τις υποχρεώσεις του, ούτε 
στο περίπτερο ούτε στο σούπερ μάρκετ ούτε 
στους φίλους που τον έχουν δανείσει ούτε στα 
κοινόχρηστα που φτάνει πλέον να χρωστά 6 
μήνες. Η σύζυγός του τον εγκατέλλειψε και μόνη 
παρηγοριά του, του άτυχου δίχρονου, είναι η 
μικρή του κόρη π Μάγια, 18 χρόνων σπουδά- 
στρια Κομμωτικής, που τον επισκέπτεται συχνά 
και καθαρίζει το σπίτι. Είναι πατέρας τριών παι
διών.

Ενα μικρό διαμέρισμα στον 1 ο όροφο, που έχει 
αποκτηθεί με δάνειο απ’ το Παρακαταθηκών και 
Δανείων και το οποίο ο κ. Μιχάλης φοβάται ότι 
θα χάσει σύντομα, αν δεν αρχίσει να παίρνει 
κανονικά τη σύνταξη και τα επιδόματά του.

Evos κακού μύρια έπονται...
Ενός κακού μύρια έπονται, ειδικά σε ό,τι αφο

ρά τη φτώχεια και την έλλειψη χρημάτων. Έτσι, 
μέσα σε όλα προστέθηκε και το άγχος της απει
λής διακοπής του ηλεκτρικού ρεύματος, αφού ο 
λογαριασμός έχει φτάσει πάνω από 800 ευρώ.

Παρ’ ό,τι ΑμεΑ, το ρολόι του δεν είναι σε Κοι
νωνικό Τιμολόγιο κάτι που θα επιδιώξει να γίνει 
άμεσα και με λίγη καλή θέληση και από τη ΔΕΗ 
μπορεί να γίνει ένας ευνοϊκός διακανονισμός με 
πολλές δόσεις, να φύγει τουλάχιστον αυτό το 
άγχος. Στον 6ο όροφο του ΕΟΠΥΥ στο κέντρο 
της Αθήνας, η αρμόδια υπάλληλος, αν και τον 
έχει μπροστά της, αδυνατεί να του εξηγήσει με 
τη λογική τουλάχιστον, πώς είναι δυνατόν ν’ 
αφήνουν έναν δυστυχισμένο άνθρωπο χωρίς 
πόδια, σ’ αυτήν την κατάσταση αβοήθητο, να 
κάνει σκέψεις για να δώσει τέλος στη ζωή του. 
Χαρτιά, δικηγόροι, πήγαινε-έλα, όλα κανονίστη
καν με υπομονή και με τον χρόνο, αλλά ο κόμπος 
έχει φτάσει στο χτένι.

Την ώρα που μιλούσαμε ο κ. Μανώλης 
παραγγέλνει στην κόρη του να του φέρει χυμό
λεμόνι απ’ αυτό που βάζουμε στα φαγητά. «Για- ____
τί πίνεις το λεμόνι;», τον ρώτησα. -«Γιια να πέσει 
η πίεση. Πίνω κάθε λίγο», μου απαντά. -«Γιατί δεν παίρνεις 
το φάρμακό σου για την πίεση»; -«Με τι λεφτά;Έχει 8 ευρώ 
συμμετοχή κι αυτήν τη στιγμή δεν υπάρχει ούτε σεντ», μ’

Με τη μικρή του κόρη τη Μάγια, φοιτήτρια 18χρόνων, κοιτούν 
απεγνωσμένοι τη στοίβα με τους λογαριασμούς, κοινόχρηστα, νερό. 
Πώς θα πληρωθούν όλα αυτά; Το βάρος γίνεται βουνό και απειλεί το 
κουράγιο, τις αντοχές, την υπομονή και πολύ φοβόμαστε ακόμη και 
την ίδια τη ζωή του...

αποστομώνει. Ο κ. Μιχάλης, πραγματικά ταλαίπωρος, όπως 
λέει και τ’ ονομά του, είναι όμως αγωνιστής, δεν είναι ούτε 
επαίτης ούτε κανένα λαμόγιο που θέλει να ζήσει σε βάρος 
της κοινωνίας, παριστάνοντας τον ανάπηρο.

Στο έλεοδ tits γραφειοκρατίαν
Βέβαια, όταν η μοίρα σε γονατίζει, έρχονται και 

οι άνθρωποι γύρω σου να βάλουν το χεράκι τους 
να πας ακόμη παρακάτω.Έτσι, ο πρώην δικηγόρος του, σύμ
φωνα με τον ίδιο, ο Στέφανος Αγγελέτος, αν και εξοφλή
θηκε για τις υπηρεσίες του, δεν παραδίδει τον φάκελο διεκ
δίκησης από τον ιδιώτη που προκάλεσε το ατύχημα, στον 
νέο δικηγόρο του κ. Μιχάλη. Και είναι ν’ απορεί κανείς, αν 
αυτό αληθεύει γιατί δεν επεμβαίνει ο Δικηγορικός Σύλλο
γος Αθηνών, ιδιαίτερα όταν ο δικηγόρος δεν απαντά στις 
επανειλλημένες οχλήσεις. Έπειτα, ήρθε και ο Δήμος Μενι- 
δίου να τον ελέγξει για ελλειπή επιτήρηση των ανήλικων 
τέκνων του, που μένουν με τη μητέρα τους. Κανείς δεν 
ρωτάει τη φρίκη που περνά κάθε φορά που κυλά μόνος του 
το καροτσάκι για να διαβεί την Πλατεία Αγ. Γεωργίου, ανά
μεσα σε κλέφτες και πρεζόνια που του την έχουν πέσει κιό
λας και του έχουν κλέψει έγγραφα και ταυτότητες μαζί με 
5 ευρώ που είχε στη τσάντα του κι ευτυχώς που, αφού 
πήραν τα χρήματα, πέταξαν την τσάντα στον κάδο. Άντε να 
ξαναβγάλεις χαρτιά κι έγγραφα απ’ την αρχή. Και το μεγά
λο ερώτημα είναι: Θ’ αφήσει το ελληνικό κράτος να ηεθά- 
νει αβοήθητος, ένας έντιμος, αξιοπρεπής Έλληνας κι αγω
νιστής της ζωής βάζοντας τη γραφειοκρατία πάνω απ’ τις 
δίκαιες απαιτήσεις του για σύνταξη και επίδομα ΤΩΡΑ που 
τα έχει ανάγκη και όχι σε δύο ή τρία ή πέντε χρόνια που 
ποιος ζει, ποιος πεθαίνει;
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1  Υγειονομική βόμβα! Απέραντη αυτοσχέδια
χωματερή στο ΚΤΕΟ!

Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 10 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-10-2019

Επιφάνεια: 181.75 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Υγειονομική
βόμβα!
Απέραντη
αυτοσχέδια
χωματερή
στο ΚΤΕΟ!

■

*
. I

ι

Ένας απέραντος «σκουπιδότοπος» π 
ευρύτερη περιοχή του ΚΤΕΟ στην περι
οχή του Καλοχωρίου. Υγειονομικές βόμ
βες επί της οδού Πόντου και στις παρα
κείμενες οδούς, που αποτελούν εστίες 
μόλυνσης και εγκυμονούν κινδύνους 
για τη δημόσια υγεία, καθώς είναι γε
μάτοι από σκουπίδια, μπάζα και κάθε 
λογής ακαθαρσίες. Η οδός Ελαιώνων 
έχει μετατραπεί σε αδιέξοδο, με αποτέ
λεσμα πολλοί επαγγελματίες να ανα
γκάζονται σε αναστροφή!».
Κ.Ν.
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1  Να προσληφθούν άμεσα οι γιατροί στα Επείγοντα
των δημόσιων νοσοκομείων

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-10-2019

Επιφάνεια: 423.73 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΟΜΟΣΠΟΝΔΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑΚΩΝ ΓΙΑΤΡΩΝ

Να προσληφθούν άμεσα οι γιατροί 
στα Επείγοντα των δημόσιων νοσοκομείων
Κινητοποίηση χτες στο υπουργείο Υγείας, ενάντια
στο αδικαιολόγητο μπλοκάρισμα των προσλήψεων και στον εμπαιγμό

Π
αράσταση διαμαρτυρίας στο υπουργείο Υγείας πραγ
ματοποίησε χτες η Ομοσπονδία Ενώσεων Νοσοκομεια
κών Γιατρών Ελλάδας (ΟΕΝΓΕ), αντιδρώντας στην απα
ράδεκτη ενέργεια της πολιτικής ηγεσίας του υπουργεί
ου να προχωρήσει ουσιαστικά στην ακύρωση των διορισμών 
208 ειδικευμένων γιατρών στα Τμήματα Επειγόντων Περι

στατικών (ΤΕΠ) των νοσοκομείων της Α’ και Β’ ΥΠΕ, τρεις 
ολόκληρους μήνες μετά την ολοκλήρωση της διαδικασίας 
των κρίσεων και της έκδοσης των τελικών αποτελεσμάτων.

Κατά τη διάρκεια συνάντησης που είχαν μέλη της ΕΓ της 
ΟΕΝΓΕ και αντιπροσωπεία των γιατρών με τον υφυπουρ
γό Υγείας, Β. Κοντοζαμάνη, ο υφυπουργός ισχυρίστηκε ό
τι προέκυψαν παρατυπίες κατά τον έλεγχο νομιμότητας και 
ότι γι’ αυτόν το λόγο αναπέμφθηκαν τα πρακτικά στο Συμ
βούλιο που έκανε την κρίση, προκειμένου να διορθωθούν.

Κυβέρνηση και υπουργείο Υγείας 
αφήνουν τα ΤΕΠ χωρίς γιατρούς

Η πρόεδρος της ΟΕΝΓΕ Αφροδίτη Ρέτζιου, σε δήλωσή 
της μετά την ολοκλήρωση της συνάντησης και της κινητοποίησης, 
επισήμανε τα εξής:

«Κοινή αίσθηση των συναδέλφων που συμμετείχαν στη δυναμι
κή κινητοποίηση στο υπουργείο Υγείας και στη συνάντηση με τον 
υφυπουργό Υγείας είναι ότι η κυβέρνηση και η πολιτική ηγεσία του 
υπουργείου εμπαίζουν τους νοσοκομειακούς γιατρούς, οι οποίοι γί
νονται τα εξιλαστήρια θύματα μιας κάλπικης, αποπροσανατολιστι
κής αντιπαράθεσης μεταξύ κυβέρνησης και αξιωματικής αντιπολί
τευσης. Και είναι κάλπικη γιατί και οι δύο ευθύνονται για την αδι
καιολόγητη καθυστέρηση, καθώς πρόκειται για θέσεις που έχουν 
προκηρυχθεί πριν από 18 ολόκληρους μήνες και για κρίσεις που 
έχουν ολοκληρωθεί και σταλεί στο υπουργείο από την 1/7/2019.

Στα επίμονα ερωτήματα της αντιπροσωπείας που συναντήθηκε με 
τον Β. Κοντοζαμάνη, σε ποιες συγκεκριμένες παρατυπίες αναφέ- 
ρεται το υπουργείο, δεν έδωσε καμία σαφή απάντηση. Ούτε ποιες 
είναι, ούτε πόσους αφορούν.

Η πολιτική ηγεσία του υπουργείου Υγείας, όπου σταθεί κι όπου 
βρεθεί, υποστηρίζει ότι η στελέχωση των ΤΕΠ είναι προτεραιότη
τα για την κυβέρνηση και “πρώτο της μέλη μα". Αν είναι έτσι, γιατί 
άφησαν να περάσουν τρεις μήνες, στην εκπνοή δηλαδή της προ
θεσμίας που προβλέπει ο νόμος, για την αναπομπή της απόφασης

του συμβουλίου των κρίσεων;
Γιατί αφήνει τα Τμήματα Επειγόντων Περιστατικών, που είναι η 

πρώτη γραμμή μάχης για την αντιμετώπιση των ασθενών και την υ
περάσπιση της ανθρώπινης ζωής, χωρίς γιατρούς;

Αντίθετα, όταν πρόκειται για τα συμφέροντα των επιχειρηματικών 
ομίλων, προχωρούν σε fast track διαδικασίες όπως αυτές που προ- 
βλέπονται στο “αναπτυξιακό" πολυνομοσχέδιο, π.χ. να ελέγχουν τα 
δικαιολογητικά άδειας και λειτουργίας των επιχειρήσεων αφού έ
χουν ξεκινήσει τις μπίζνες τους.

Η ουσία είναι ότι τη στιγμή που οι δημόσιες μονάδες Υγείας στε
νάζουν κάτω από το βάρος των ελλείψεων σε έμψυχο δυναμικό (του
λάχιστον 6.500 κενά σύμφωνα με τους ανεπαρκέστατους οργανι
σμούς), η κυβέρνηση, αντί να προχωρήσει σε μαζικούς διορισμούς 
μόνιμων γιατρών πλήρους και αποκλειστικής απασχόλησης, απολύ
ει πριν καν διορίσει και στέλνει στα αζήτητα της ανεργίας γιατρούς 
που προσφέρουν όλα αυτά τα χρόνια τις υπηρεσίες τους στο δημό
σιο σύστημα Υγείας.

Προειδοποιούμε ότι αυτό δεν θα μείνει αναπάντητο.
Συνεχίζουμε τις κινητοποιήσεις μας με συγκέντρωση τη Δευ

τέρα στις 14/10 στα ΤΕΠ του Νοσοκομείου "Ευαγγελισμός", στις 
2.30 μ.μ.».



17;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Τα «δωράκια» εκατομμυρίων στους
φαρμακοβιομήχανους συνεχίζονται

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

11-10-2019

Επιφάνεια: 261.92 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΝΟΜΟΣΧΕΔΙΟ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ ΥΓΕΙΑΣ

Τα «δωράκια» εκατομμυρίων
στους φαρμακοβιομήχανους συνεχίζονται

Σ
τις αρμόδιες Επιτροπές της Βουλής συ- 
ζητείται από την περασμένη Τετάρτη το 
νομοσχέδιο του υπουργείου Υγείας με 
τίτλο «Σύσταση Εθνικού Οργανισμού Δημό

σιας Υγείας (ΕΟΔΥ), ρυθμίσεις για τα προϊ
όντα καπνού και άλλα ζητήματα του υπουρ
γείου Υγείας», με το οποίο η κυβέρνηση της 
ΝΔ συνεχίζει από εκεί που σταμάτησε η κυ
βέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ την προσφορά προνο
μίων και «δώρων» εκατομμυρίων στους φαρ
μακοβιομήχανους. Το νομοσχέδιο αναμένε
ται να τεθεί σε ψηφοφορία στην Ολομέλεια 
της Βουλής την Τρίτη 15/10.

Οσον αφορά τις ρυθμίσεις για τους φαρμα
κοβιομήχανους, υλοποιώντας ένα πάγιο αίτη
μά τους, προβλέπεται χαρακτηριστικά ο «συμ
ψηφισμός αυτόματης επιστροφής φαρμακευ
τικής δαπάνης (clawback) με τις δαπάνες έ
ρευνας και ανάπτυξης». Στο ίδιο νομοσχέδιο 
περιλαμβάνονται επίσης ρυθμίσεις για τη με
τατροπή του ΕΟΔΥ σε Νομικό Πρόσωπο Ιδιω
τικού Δικαίου και την παραπέρα ενίσχυση των 
ιδιωτικοοικονομικών κριτηρίων στη λειτουργία 
του. Περιλαμβάνονται επίσης μέτρα για το Ε- 
ΚΑΒ, τα λεγάμενα «αντικαπνιστικά μέτρα» κ.ά.

Ο ειδικός αγορητής του ΚΚΕ, Γιώργος Λα- 
μπρούλης, σχολιάζοντας τις διατάξεις για

φάρμακα, σημείωσε ότι «είναι το κατεξο- 
χήν πλέον κεφάλαιο στο οποίο αποτυπώνε- 
ται ο χαρακτήρας της ανάπτυξης υπέρ των 
επιχειρηματικών ομίλων και συγκεκριμένα 
της φαρμακοβιομηχανίας».

Μεταξύ άλλων επισήμανε ότι η πρόβλεψη 
για τη δυνατότητα καθορισμού χαμηλότερης 
τιμής σε φάρμακα από τις φαρμακοβιομηχα
νίες δεν σημαίνει μείωση και της δαπάνης 
του λαού για τα φάρμακα. «Αυτό που ζει ο 
λαός», σημείωσε, «είναι ότι οι όποιες μειώ
σεις γίνονταν επανειλημμένα στη λιανική τι
μή των φαρμάκων τα προηγούμενα χρόνια, 
δεν είχαν αποτέλεσμα στην τσέπη του κό
σμου. Αντίθετα, ενώ μειωνόταν η λιανική τι
μή των φαρμάκων, η συμμετοχή των ασθε
νών αυξανόταν κατά πολύ».

Οσον αφορά τον συμψηφισμό του 
«clawback» με τις δαπάνες έρευνας, ανά
πτυξης και επενδύσεων, σημείωσε ότι πέ
ρα από τα εκατομμύρια που θα τσεπώσουν 
οι φαρμακοβιομήχανοι, η άλλη πλευρά είναι 
ότι βαθαίνει η εμπορευματοποιήση και ιδι
ωτικοποίηση της Ερευνας, η οποία θα έχει 
κριτήριο την όσο γίνεται μεγαλύτερη κερδο
φορία των φαρμακοβιομηχάνων, ενώ θα ενι- 
σχυθεί και η σύνδεση των γιατρών με τους

επιχειρηματικούς ομίλους.
Οσον αφορά στον ΕΟΔΥ, σημείωσε ότι η 

κυβέρνηση ενεργοποιεί όλες εκείνες τις προ
ϋποθέσεις για να λειτουργεί με ιδιωτικοοικο
νομικά κριτήρια, αφού η χρηματοδότησή του 
θα εξαρτάται από εισφορές και επιχορηγή
σεις από τρίτους, δηλαδή επιχειρηματικούς 
ομίλους, έσοδα από κάθε είδους δραστη
ριότητα, προγράμματα «εταιρικής κοινωνι
κής ευθύνης» κ.ά. Με άλλα λόγια, τόνισε, ο 
σκοπός του δεν θα είναι η κάλυψη των λα
ϊκών αναγκών στις παροχές Υγείας, αλλά η 
βαθύτερη σύνδεσή του με την εξυπηρέτη
ση των ιδιωτικών συμφερόντων. Διευκρίνισε 
ότι αυτό δεν σημαίνει ότι ο ΕΟΔΥ ως Νομικό 
Πρόσωπο Δημοσίου Δικαίου, όπως τον είχε 
μετατρέψει η κυβέρνηση του ΣΥΡΙΖΑ, είχε 
φιλολαϊκό προσανατολισμό στο πλαίσιο αυ
τής της αντιλαϊκής πολιτικής.

Εισπρακτικά και υποκριτικά, γιατί εμφανί
ζεται η κυβέρνηση ότι τάχα την πήρε ο πό
νος για την υγεία του λαού, χαρακτήρισε τέ
λος ο Γ. Λαμπρούλης τα μέτρα που συμπε- 
ριλαμβάνονται στο κεφάλαιο για τα καπνι
κά προϊόντα, ξεκαθαρίζοντας βέβαια ότι «ε
μείς δεν είμαστε ενάντια στην απαγόρευση 
του καπνίσματος στους δημόσιους χώρους».
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1  Να ανοίξει η Παιδιατρική
Πηγή: ΠΡΩΪΝΟΣ ΛΟΓΟΣ ΤΩΝ

ΤΡΙΚΑΛΩΝ
Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
10-10-2019

Επιφάνεια: 413.13 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ζητά το Δημοτικό Συμβούλιο 
Τρικκαίων μέσω ψηφίσματος

Να ανοίξει η παιδιατρική
Το θέμα απασχόλησε την προχθεσινή 
συνεδρίαση του Σώματος

»5

Ζητά το Δημοτικό Συμβούλιο Τρικκαίων μέσω ψηφίσματος

Να ανοίξει η παιδιατρική
•Το θέμα απασχόλησε ιην προχθεσινή συνεδρίαση ίου Σώματος

Τ
ην άμεση
επαναλειτουργία 
της Παιδιατρικής 

Κλινικής του Γενικού 
Νοσοκομείου Τρικάλων 
ζητά μέσω σχετικού 
ψηφίσματος το Δημοτικό 
Συμβούλιο Τρικκαίων.

Ως γνωστόν, το τελευταίο 
διάστημα η Παιδιατρική κλεί
νει για 12 μέρες το μήνα, 
λόγω έλλειψης προσωπικού 
σε γιατρούς και σε νοσηλευ
τές. ενώ για αυτές τις μέρες 
όλα τα περιστατικά που χρή- 
ζουν νοσηλείας στέλνονται 
στο Νοσοκομείο Καρδίτσας.

Το θέμα έφερε προς συζή
τηση ο επικεφαλής της «Λαϊ
κής Συσπείρωσης» κ. Γιώργος 
Καΐκης, ζητώντας από το 
Σώμα να πάρει θέσει για αυτό 
το σημαντικό θέμα, εκφρά
ζοντας τη ανησυχία και τη δυ
σαρέσκεια για την κατάσταση 
στην οποία έχει επέλθει η Παι
διατρική.

Αίτημα που εισακούστηκε, 
αφού το Δημοτικό Συμβούλιο 
αποφάσισε να υιοθετήσει την 
πρόταση της «Λαϊκής Συσπεί
ρωσης» και να εκδώσει σχε
τικό ψήφισμα, ζητώντας την 
άμεση επαναλειτουργία της.

Από την πλευρά του, ο Δή
μαρχος Τρικκαίων κ. Δημή- 
τρης Παπαστεργίου έκανε 
λόγο για απαράδεκτη κατά
σταση, κυρίως για μια περιοχή 
σαν τα Τρίκαλα και συμφώ

νησε στην έκδοση ενός ψη
φίσματος που θα αναδεικνύει 
το ζήτημα.

Το ψήφισμα
«Η απόφαση της Διοίκησης 

του Νοσοκομείου, που έχει 
το χαρακτήρα «κατεπείγον- 
τος», αφήνει υγειονομικά "ακά
λυπτο" το Δήμο Τρικκαίων με 
δεκάδες χιλιάδες κατοίκους 
και χιλιάδες παιδιά καθώς και 
επισκέπτες. Επίσης, το Κέντρο 
Υγείας που λειτουργεί στην 
πόλη των Τρικάλων δε διαθέ
τει Παιδίατρο , όπως και τα 
Κέντρα Υγείας στις έδρες των 
υπόλοιπων δήμων του νομού 
μας (Η παιδίατρος του ΚΥ

Καλαμπάκας έχει αποσπαστεί 
από πέρυσι στο νοσοκομείο 
Τρικάλων για να καλύψει τις 
έκτακτες ανάγκες)» τονίζεται 
μεταξύ των άλλων στο ψήφι
σμα.

Και σημειώνεται ότι «μετά 
απ’ όλα αυτά το Δημοτικό 
Συμβούλιο Τρικκαίων εκφρά
ζει την έντονη δυσαρέσκειά 
του στο κλείσιμο της Παιδια
τρικής Κλινικής και απαιτεί 
την άμεση επαναλειτουργία 
της με στελέχωση με μόνιμο, 
πλήρους και αποκλειστικής 
απασχόλησης προσωπικό 
όλων των ειδικοτήτων, καθώς 
και για να μονιμοποιηθούν 
όσοι ήδη εργάζονται με συμ

βάσεις ορισμένου χρόνου, 
ώστε να εξασφαλιστεί η 
ασφαλής, 24ωρη λειτουργία 
της κλινικής και να καλύπτον
ται οι σύγχρονες ανάγκες των 
κατοίκων της περιοχής».

Παράλληλα, τονίζεται ότι η 
απόφαση αυτή ήρθε ως απο
τέλεσμα της χρόνιας πολιτι
κής υποστελέχωσης και υπο- 
χρηματοδότησης είναι η από
φαση της Διοίκησης του Γ. 
Ν. Τρικάλων για το κλείσιμο 
της Παιδιατρικής κλινικής για 
12 μέρες τον τρέχοντα μήνα, 
με εναλλάξ λειτουργία με την 
Παιδιατρική του Γ.Ν. Καρδί
τσας.

Ευαγγελία Κάκια
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